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Phone: 0031 224 564236  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
This training is an excellent introduction to photovoltaic’s for general managers and other staff in the photovoltaic industry indirectly involved in the
production process.

Programme: 
Morning: Review of photovoltaic industry and developments. 
Afternoon: From sand to module: solar cell manufacture. 

We can develop tailor made courses or master classes on demand for specific requirements.
We are currently developing a number of courses and master classes aimed at those involved in integrating PV systems, such as architects, building
engineers, and contractors. These courses will cover aspects ranging from design, economic and engineering considerations to practical system
integration. 
 

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
The Solar Academy provides hands on and ’minds on’ training about solar energy. We provide courses that combine theory and practical training for
managers, engineers and operators working in solar cell manufacturing. Master classes are provided for service providers, stakeholders and other
interested parties
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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